

That a message be sent to the Senate requesting that that House do unite with this House for the above purpose, and to select, if the Senate deems it to be advisable, . . . Members to act on the proposed Special Joint Committee.

ATTEST

C. B. KOESTER,  
*The Clerk of the House of Commons.*

With leave of the Senate,  
The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Langlois, that the Message be placed on the Orders of the Day for consideration at the next sitting of the Senate.

The question put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Frith laid on the Table the following:—

Report of the National Arts Centre, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended August 31, 1982, pursuant to section 17 of the *National Arts Centre Act*, Chapter N-2, Statutes of Canada, 1970-71-72.—Sessional Paper No. 322-10.

Report on the Audit of the Office of the Auditor General to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1983, pursuant to subsection 22(2) of the *Auditor General Act*, Chapter 34, Statutes of Canada, 1976-77.—Sessional Paper No. 322-11.

Report of operations under the *Regional Development Incentives Act* for the month of September 1983, pursuant to section 16 of the said Act, Chapter R-3, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 322-12.

Report of the Department of Indian Affairs and Northern Development for the fiscal year ended March 31, 1983, pursuant to section 7 of the *Department of Indian Affairs and Northern Development Act*, Chapter I-7, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 322-13.

List of Commissions issued under authority of section 3 of the *Public Officers Act*, during the years ended December 31, 1980, 1981 and 1982 pursuant to section 4 of the said Act, Chapter P-30, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 322-14.

Report of the Auditor General of Canada to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1983, pursuant to section 7 of the *Auditor General Act*, Chapter 34, Statutes of Canada, 1976-77.—Sessional Paper No. 322-15.

Order respecting the amendment to the schedule to the *Safe Containers Convention Act* to reflect the amendments to

Qu'un message soit envoyé au Sénat l'invitant à se joindre à la Chambre aux fins ci-dessus, et à désigner, si cela lui paraît souhaitable, . . . de ses membres pour faire partie de ce comité mixte spécial.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes,  
C. B. KOESTER.

Avec la permission du Sénat,  
L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Langlois, que le message soit inscrit à l'Ordre du jour pour étude à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Frith dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport du Centre National des Arts, ainsi que les comptes et état financiers certifiés par le vérificateur général pour l'année financière terminée le 31 août 1982, conformément à l'article 17 de la *Loi sur le Centre national des Arts*, chapitre N-2, Statuts du Canada, 1970-71-72.—Document parlementaire n° 322-10.

Rapport du vérificateur général du Canada à la Chambre des communes pour l'année financière terminée le 31 mars 1983, conformément à l'article 22(2) de la *Loi sur le vérificateur général*, chapitre 34, Statuts du Canada, 1976-77.—Document parlementaire n° 322-11.

Rapport sur l'application de la *Loi sur les subventions au développement régional* pour le mois de septembre 1983, conformément à l'article 16 de ladite loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 322-12.

Rapport du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien pour l'année financière terminée le 31 mars 1983, conformément à l'article 7 de la *Loi sur le ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien*, chapitre I-7, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 322-13.

Liste des commissions délivrées en vertu de l'article 3 de la *Loi sur les fonctionnaires publics* durant les années terminées les 31 décembre 1980, 1981 et 1982, conformément à l'article 4 de ladite loi, chapitre P-30, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 322-14.

Rapport du vérificateur général du Canada à la Chambre des communes, pour l'année financière terminée le 31 mars 1983, conformément à l'article 7 de la *Loi sur le vérificateur général*, chapitre 34, Statuts du Canada, 1976-77.—Document parlementaire n° 322-15.

Décret concernant la modification de l'annexe de la *Loi de la Convention sur la sécurité des conteneurs* pour tenir compte